
Vyjádření školitele k magisterské diplomové práci Zdenky Herové: Obnova vegetace
revitalizovaného úseku řeky Stropnice

Zdenka odvedla značný kus terénní práce, o čemž svědčí skutečnost, že zaznamenala téměř
500 fytocenologických snímků a řadu doprovodných dat. Pracovala s nasazením v terénu i při
obstarávání podkladů, zpracování dat a sepisování práce. Zpracování dat a sepisování práce
narážely občas na různá úskalí, ale s výsledkem jsem nakonec velmi spokojen. Výsledky
budou základem pro další pozorování vývoje obnoveného toku a nivy a mají i bezprostřední
aplikované výstupy.
Dovedl bych si představit i trochu lepší práci s literaturou (místy opakování stále stejných
citací, ne vždy těch nejdůležitějších). Seznam citované literatury však celkově svědčí o
dobrém přehledu autorky v problematice. Stylistika je občas trochu krkolomná, místy jsou
drobné významové nedůslednosti. Celkově se ale práce celkem dobře čte. Proč není zařazeno
alespoň pár fotografií, které by čtenáři, který příslušnou řeku nezná, přiblížily terénní situaci?
Přitom vím, že autorka fotografickou dokumentaci pořizovala.
Podrobnější zhodnocení je věcí oponentů. Za sebe, opakuji, jsem s výslednou prací spokojen a
doporučuji ji k obhajobě.
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